
PROTOKÓŁ I/2024 

z zebrania wyborczego mieszkańców Osiedla Staromiejskiego 

w dniu 11 września 2024 r.  

 

I.Lichocka – Przewodnicząca ZOS  – w I terminie brak wymaganego kworum, termin II 

zebrania ustalono na godz. 17.15. 

W oczekiwaniu na II termin zebrania K. Chmara – Centrum Usług Społecznych – 

przedstawiła informacje na temat organizowania społeczności lokalnej oraz Usług Door – To  

Door. 

 

I.Lichocka – powitała władze oraz zebranych mieszkańców i odczytała porządek obrad –  

zał. nr 1. 

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem porządku obrad ? 

Wszyscy za. 

 

Ad. 1. Wybory zarządu osiedla. 

I.Lichocka – zwróciła się do mieszkańców z zapytaniem ilu osobowy ma być skład zarządu ?   

Mieszkańcy zaproponowali 5 - osobowy skład zarządu.  

Kto jest za 5 – osobowym składem zarządu ?  

Większość mieszkańców za. 

 

I.Lichocka – prośba o zgłaszanie osób chętnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej. Dodała,  

że osoby, które zostaną powołane do pracy w Komisji Skrutacyjnej nie mogą kandydować  

do zarządu.   

Zgłoszono: 

1. Rafała Kubiaka – wyraził zgodę, 

2. Marię Przybysz – wyraziła zgodę, 

3. Katarzynę Ciudzińską – wyraziła zgodę. 

 

I.Lichocka – Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy mieszkańcy za. 

I.Lichocka – prośba o zgłaszanie kandydatów do zarządu. 

Do Zarządu Osiedla Staromiejskiego zgłoszono następujące kandydatury : 



1. Jowitę Dec – wyraziła zgodę  

2. Andrzeja Grochala – wyraził zgodę 

3. Krzysztofa Grzonę – wyraził zgodę  

4. Alinę Kowalską- nie wyraziła zgody, 

5. Ryszarda Wojciechowskiego – wyraził zgodę, 

6. Marię Kubiak – wyraziła zgodę.  

 

I.Lichocka – Kto jest za zamknięciem listy?  

Wszyscy za.  

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (przygotowała  karty do głosowania, opieczętowała 

je, rozdała mieszkańcom, przedstawiła zasady głosowania, policzyła głosy). 

 

R. Kubiak – odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej. W wyniku głosowania tajnego  

do zarządu Osiedla Staromiejskiego kadencji 2024 – 2029  wybrano: 

1. Jowitę Dec, 

2. Andrzeja Grochala, 

3. Krzysztofa Grzonę, 

4. Ryszarda Wojciechowskiego, 

5. Marię Kubiak. 

Zarząd po ukonstytuowaniu się: 

Maria Kubiak – przewodnicząca zarządu 

Jowita Dec – z-ca przewodniczącej zarządu 

Andrzej Grochal – członek zarządu 

Krzysztof Grzona – członek zarządu 

Ryszard Wojciechowski – członek zarządu 

 

Mieszkańcy Osiedla Staromiejskiego zgłosili wnioski i uwagi dot. m.in.:  

• Problem z wynajęciem świetlic w święta państwowe oraz 31 grudnia  

M. Rudna- Plewa- Sekretarz- poinformowała, że przez cały rok mieszkańcy mogą 

wynajmować świetlice. Decyzja o braku możliwości wynajęcia świetlic w dni państwowe 

oraz 31 grudnia podyktowana jest tym, że w te dni nie pracują pracownicy odpowiedzialni za 

funkcjonowanie świetlic. 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- dodała, że mieszkańcy, którzy 

chcieliby wynająć świetlice, powinni odpowiednio wcześnie złożyć wniosek do Urzędu. 



• Niezadowolenie mieszkańca z funkcjonowania Telewizji Solec (mały wybór audycji 

programowych, programy dla osób starszych w późnych godzinach nocnych) 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował mieszkańców, aby wszelkie 

problemy z funkcjonowaniem Telewizji Solec zgłaszać do Prezesa Spółdzielni 

Mieszkaniowej, który przekaże wszelkie problemy na spotkaniu Zarządu. Burmistrz dodał 

również, że przyjrzy się funkcjonowaniu Telewizji Solec. 

• Nadmierny hałas do późnych godzin nocnych- plac zabaw przy bloku ul. Piastów 3 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że plac zabaw przy ul. Piastów 

3 powstał w ramach Soleckiego Budżetu Obywatelskiego, była to inicjatywa mieszkańców. 

Dodał, aby tak funkcjonować w społeczeństwie, aby być bardziej wyrozumiałym i wspierać 

środowisko sąsiedzkie. 

• Problem z zaparkowanymi samochodami dostawczymi- skrzyżowanie ul. Piastów- 

Bohaterów Września, oraz w okolicy Przedszkola Reksio. 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- sprawa zostanie zgłoszona do służb. 

• Organizacja ruchu- droga od Białej Góry do ul. Łąkowej (znak ograniczający prędkość 

do 40 km/h). Prośba o znak ograniczający prędkość do 30 km/h w rejonie przejazdu 

kolejowego- problem z wyjazdem z posesji. Wniosek o ustawienie ławki przy 

przejściu kolejowym ul. Targowa (obok budki sygnalizacyjnej) 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- poinformował, że ograniczenie prędkości 

w tym miejscu było podyktowane uspokojeniem ruchu drogowego. Dodał, że jest to również 

droga dojazdowa dla rolników. Odnośnie kwestii ławki, Dyrektor oznajmił, że nie ma takiej 

możliwości. Jest to strefa zamknięta, która należy do PKP. 

• Problem  z zaparkowanymi samochodami ulica Słowackiego (kierowcy nie 

przestrzegają zakazu parkowania) 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że wszystkie uwagi będą 

zgłoszone w trakcie spotkania z nowym Komendantem Policji. 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- dodał, że istnieje policyjna strona 

internetowa, na której można zgłaszać miejsca zagrożeń (np. nadmierna prędkość kierowców, 

problem z nieprzestrzeganiem zakazów przez kierowców), tzw. Krajowa mapa zagrożeń. 

• Bałagan przy wiacie śmietnikowej przy ul. Piastów- naprzeciwko przedszkola. 

• Pojemnik na baterię, czy jest możliwość ponownego postawienia takiego pojemnika 

obok cmentarza komunalnego 



C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- zbieranie odpadów w takiej formie było 

niedozwolone i zostało zlikwidowane. Gmina jest w trakcie przygotowywania dokumentacji. 

Nowy pojemnik na elektroodpady powstanie na skrzyżowaniu ul. Żwirki i Wigury i ul. Ks.  

P. Skargi. Dyrektor WUM poinformował, że w przyszłym roku na Osiedlu Staromiejskim 

umieszczony  będzie jeszcze jeden pojemnik na elektroodpady. 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- dodał, że, aby zbierać elektroodpady trzeba 

mieć odpowiednie pojemniki, oraz umowę.  

• Zbyt mała ilość miejsc parkingowych przy ul. Sienkiewicz 4- propozycja 

zagospodarowania część trawnika na dodatkowe miejsca parkingowe. 

K. Rubaszewska- Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego- odpowiedziała, że zdaje sobie 

sprawę, że jest bardzo mało miejsc parkingowych a coraz większa liczba samochodów 

osobowych. Zaznaczyła, że to nie jest dobry pomysł, aby kosztem terenów zielonych 

zapewniać nowe miejsca parkingowe. Dodała również, że nie wszystkie tereny są własnością 

Gminy, część terenu należy do wspólnot mieszkaniowych i to wspólnoty decydują jaka część 

terenu będzie przeznaczona na parkingi. Jednocześnie poinformowała, że jeśli mieszkańcy 

mają miejsca, w których można by było stworzyć miejsca parkingowe, to można złożyć 

wniosek, który zostanie sprawdzony pod względem prawnym i Gmina ustosunkuje się na 

piśmie czy jest taka możliwość. 

M. Rudna- Plewa- Sekretarz- poinformowała mieszkańców, że jest możliwość 

zainstalowania aplikacji m Mieszkaniec. W aplikacji będzie wiele przydatnych informacji 

dotyczących Gminy Solec Kujawski, oraz karta mieszkańca, która umożliwi korzystanie  

z wielu zniżek i rabatów. 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował mieszkańców, że od dnia 

11.09.2024 r. podkom. Przemysław Chrapkowski został p.o. Komendanta Komisariatu Policji 

w Solcu Kujawskim. 

I.Lichocka – podziękowała wszystkim za pracę w Zarządzie Osiedla Staromiejskiego. 

Pogratulowała nowo wybranemu Zarządowi Osiedla. Podziękowała wszystkim zebranym 

mieszkańcom, oraz władzom.    

Zebranie zakończyło się o godz. 18.00 

 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Staromiejskiego 

Iwona Lichocka 

Protokołowała: 

Ewelina Kubiak 



 

 

 

 

.       

 

 

    

   

 

 

 


